
Kernboodschap: Het verlenen van vergunningen kan alleen met een goede samenwerking 
waarin in oplossingen gedacht, hulp aangeboden, kennis en ervaring gedeeld wordt. 

Goedenavond, 

U heeft zojuist een ronde door ons mooie Nieuw-Vennep mogen maken. De 
pijlers wonen, werken en bereikbaarheid zijn daarin belangrijk. Maar wonen, 
werken en bereikbaarheid zijn niet de enige pijlers om je hier als inwoner te 
willen vestigen. Een mooie en fijne leefomgeving waarin saamhorigheid en 
verbinding is, is mede zo belangrijk. 

Mijn naam is Esther Kroon, voorzitter van Oranjevereniging Beatrix Nieuw-
Vennep. Onze vereniging is met haar 1700 leden, de grootste vereniging in 
Nieuw-Vennep en bestaat al bijna 90 jaar! In bijna al deze jaren mogen en 
kunnen wij voor Nieuw-Vennep een mooie Koningsdag, een respectvolle 4 mei 
Herdenking, in juni Feestweek Nieuw-Vennep en in december de Kerstbingo 
organiseren. Onze evenementen zijn een jaarlijkse traditie, een fenomeen, ze 
worden druk bezocht, er wordt naar uit gekeken en het is met recht een dorpse 
aangelegenheid. Het organiseren kunnen wij als bestuur alleen realiseren met 
de hulp van onze leden, de vele vrijwilligers, onze Vennepse ondernemers en u 
als Gemeente Haarlemmermeer.  

Gemeente; in het verleden voelde onze “samenwerking“ meer als een 
tegenwerking, maar sinds een paar jaar is deze samenwerking met u sterk 
verbetert, daarvoor alle credits naar uw collega Liesbeth Zwaan en haar team 
van afdeling Evenementen. Maar we zijn er helaas nog niet. Onze 
evenementen zijn voor 97% elk jaar dezelfde en worden op steeds dezelfde 
plekken in Nieuw-Vennep georganiseerd. Het is dan o.i. vreemd dat de 
vergunningsaanvraag welke het ene jaar accoord bevonden en verleend is, het 
volgende jaar afgekeurd wordt. Uiteraard snappen wij als geen ander dat 
veiligheid eisen aangescherpt worden, maar als vergunning aanvrager worden 
wij ook ieder jaar geconfronteerd met niet alleen vernieuwde veiligheid eisen, 
maar ook door de Gemeente veranderde procedures, aanleveren van weer 
nieuwe overzichtstekeningen en aanvullingen op de vergunningaanvraag. Veel 
van deze aanvullingen zijn begrijpelijk, maar als er gevraagd wordt om de 
maximale sneeuw belasting van het dak van de feesttent in juni, schiet dat o.i. 
zijn doel compleet voorbij. Deze aanpassingen kosten ons als vereniging veel 
geld, maar bovenal veel, heel veel tijd.  

En u zal het misschien niet geloven, maar al onze bestuursleden hebben naast 
hun vrijwillige functie als bestuurslid een baan en veel van ons een eigen 



bedrijf, zoals bv ons bestuurslid Andre van Staveren. 

Diverse malen hebben wij om hulp gevraagd bij de Gemeente; is er wellicht een 
speciale contactpersoon, die ons kan begeleiden in alle processen? Hoe levert 
bv Feestweek Vijfhuizen of Feestweek Zwanenburg haar vergunning aan, 
moeten wij dat ook op die manier doen? We vragen om meer interesse vanuit 
uw gebiedsmanagement en hulp omdat we zelf niet alle kennis, expertise, 
financiële middelen en de vrijwillige tijd in huis hebben. De antwoorden zijn; de 
formats mbt vergunning of subsidie aanvraag staan op de website of daar 
kunnen wij ivm AVG geen informatie over geven en de bijna dood-doener: 
JULLIE willen toch iets organiseren? 

Maar deze oranje JULLIES organiseren de evenementen in hoofdzaak niet voor 
zichzelf, maar Gemeente: voor JULLIE inwoners van Nieuw-Vennep, JULLIE 
Gemeente inwoners dus ook voor JULLIE Gemeente Haarlemmermeer! 

Afgelopen dinsdag hebben wij te horen gekregen dat ivm de NAVO top in Den 
Haag, welke een week na onze Feestweek start, er geen politie aanwezigheid 
en politie inzet in Gemeente Haarlemmermeer is, onze Feestweek 2025 kan 
daarom NIET doorgaan. Wel werd er een tenzij… aan toegevoegd, maar wat 
deze tenzij is? Wij zijn als organisatie daarom meteen ‘s avonds om de tafel 
gegaan om verschillende plannen uit te werken, want Nieuw-Vennep zonder 
Feestweek kan en willen wij ons niet laten gebeuren. Deze plannen zijn 
gistermorgen direct verstuurd, met een duidelijk vraag om op zeer zeer korte 
termijn om de tafel te gaan en ons te informeren over de tenzij.. Ons doel is om 
samen met Gemeente naar oplossingen te zoeken om onze Feestweek in 2025 
voor Nieuw-Vennep door te kunnen laten gaan. 

Wij willen u vragen niet alleen vanavond, maar ook na vanavond 
geïnteresseerd en geïnformeerd te blijven aangaande Nieuw-Vennep en op 
momenten kritische vragen te stellen maar ook oplossingen aan te dragen. 
Alleen samen maken en houden wij Nieuw-Vennep leefbaar! 

Wij zijn te herkennen aan onze oranje jassen, ga vanavond vooral met ons in 
gesprek en wees welkom volgend jaar bij onze evenementen in dit mooie dorp. 

Bedankt voor uw aandacht. 


